
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 20. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 705
Vil ministeren oplyse, om tiltag til at minimere antallet af overflytninger af fø-
dende fra et hospital til et andet indgår i Sundhedsstyrelsens anbefalinger for
svangreomsorgen? Såfremt dette ikke er tilfældet, vil ministeren da sikre, at
anbefalingerne fremover adresserer problemstillingen, så det bliver tydeligt,
hvordan man skal agere i sådanne situationer?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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